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ZAPISNIK SA REDOVNE SKUPŠTINE UPŠR“Pješčana uvala“ 

koja se održala u nedjelju 19.12 2021.god. u restoranu“Škuža“ u Pješčanoj uvali sa početkom 

u 11:00 sati i predlaže se slijedeći: 

DNEVNI RED 

1.   Otvaranje Skupštine 

2.   Izbor radnog predsjedništva, zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

3.   Izbor verifikacijske komisije i kandidacijske-izborne komisije 

4.   Utvrđivanje kvoruma 

5.   Usvajanje dnevnog reda 

6.   Izbor tajnika 

7.   Program rada za 2022.godinu 

8.   Rasprava i usvajanje Programa rada za 2022. godinu 

9.   Financijski plan za 2022.godinu 

10.Rasprava i usvajanje Financijskog plana 

11.Razno 

12.Zaključenje Skupštine 

 

Ad 1:   Otvaranje Skupštine 

Predsjednik UPŠR “Pješčana uvala“ Matej Njavro pozdravlja sve prisutne članove te ih 

upoznaje sa dnevnim redom . 

Ad 2:   Izbor radnog predsjedništva , zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

Predloženi su u Radno predsjedništvo: Matej Njavro kao predsjednik, a članovi Dario 

Verbanac i Aldo Peruško . Predsjedavajući pita ima li netko od prisutnih neki drugi prijedlog. 

Budući da nije bilo novih prijedloga, jednoglasno se prihvatilo predložene članove Radnog 

predsjedništva. Predsjednik moli prisutne da predlože zapisničara i dva ovjerovitelja te su 

predloženi za zapisničara Aldo Sandri, a Nevia Sokolića i Dragana Perovića za ovjerovitelje, te 

su jednoglasno izabrani. 

Ad 2:   Izbor verifikacijske i Kandidacijske-izborne komisije 

Za članove Verifikacijske konisije predloženi su Edi Čalić za predsjednika te članovi Mirko Šeb 

i Markus Šuran. Jednoglasno su izabrani. Za kandidacijsko-izbornu komisiju predloženi su i 

jednoglasno izabrani Alen Gavranić predsjednik, te članovi Ljubo Babović i Arturo Matošević. 

 



Ad 4:   Utvrđivanje kvoruma 

Predsjednik Radnog predsjedništva moli Verifikacijsku komisiju da uz pomoć liste potpisa 

redovnih članova UPŠR-a prilikom dolaskom na Skupštinu, koja se nalazi kod tajnika Udruge, 

utvrde koliko je redovnih članova prisutno. Predsjednik Verifikacijske komisije Edi Čalić 

obavještava prisutne da na Skupštini UPŠR-a sudjeluje 27 od 52 redovnih članova  , te je sve 

u skladu sa Statutom i Zakonom jer je prisutno više od 50 % redovnih članova . 

Ad 5:   Usvajanje dnevnog reda 

Predsjednik Matej Njavro obrazlaže da je na početku otvaranje Skupštine već pročitao 

dnevni red te je  dao na glasanje što je jednoglasno prihvaćeno , te nema drugih prijedloga. 

Ad 6:   Izbor novog tajnika 

Kako je tajnik Aldo Sandri iskazao da ne može više obnašati dužnost tajnika predložen je novi 

tajnik Edi Čalić, pošto nema drugih zainteresiranih da se kandidiraju, Predsjednik daje na 

glasanje, te je jednoglasno odlučeno da je budući tajnik udruge Edi Čalić. 

Ad 7:   Program rada za 2022. Godinu 

Predsjednik iskazuje plan rada za 2022.god. i to prvenstveno na : 

1.   Sudjelovanje članova na natjecanjima u ribolovu i podvodnom ribolovu 

2.   Reviziju sistema sidrenja plutajućih pontona te zamjena lanaca 

3.   Sanaciju šetnice 

4.   Zamjena i sanacija gazišta na platformama 

5.   Ugovor sa HEP-om o stalnom priključku struje u sportskoj luci 

 

Ad 8:   Rasprava i usvajanje Programa rada za 2022.god. 

Predsjednik otvara temu pod točkom prvom što se tiče sporta u ribolovu i podvodnom 

ribolovu, te iskazuje da u 2021.god. nije bilo puno aktivnosti zbog pandemije covid-19 , ali 

ipak podvodni ribolovci ostvarili su rezultat kojeg treba pohvaliti te su u sastavu, Matej 

Njavro, Dean Micković i Manuel Širola u Novigradu postali prvaci države u ekipnom 

natjecanju. 

Tim tempom treba i nastaviti, a treba aktivirati i sekciju udičara. Član Dean Ivandić daje 

prijedlog da bi trebalo organizirati takmičenje pod nazivom Lignjada kao npr. na Unijama, a 

predsjednik iskazuje da zbog pandemije covid-19 za sada se izbjegava takvu vrstu 



takmičenja. Svi članovi dali su jednoglasno podršku takvom radu. 

Pod točkom drugom Predsjednik obrazlaže da se u 2021. god. izvršile dvije kontrole sistema 

sidrenja, da su izvršeni popravci prema utvrđenom stanju, da se mjenjalo 60 muringa, te da 

će se i u 2022.god. izvršiti kontrole i to od stručne osobe te je predviđeno c.c. 90.000,00 kn 

za održavanje i popravak u sportskoj luci. 

Pod trećom točkom predsjednik otvara jednu vrlo delikatnu i opsežnu temu, a to je nastanak 

oštećenja na šetnici. Najme na jednom dijelu šetnice koja se nalazi u prostoru naše koncesije 

nastala su oštećenja koja su vrlo opasna i za same članove i ostale pješake koji taj prostor 

koriste. Na tu temu javilo se više prijedloga i sugestija. Prvi javio se član Milorad Njavro koji 

iskazuje da treba jednostavno nasut beton u prostoru napuknuća obalnog zida i sve to 

plombirati. ( Jasno to bi bilo preventivno rješenje ), međutim tu ima različitih mišljenja, član 

Josip Brezac iskazuje da takvu radnju može svatko prijaviti i zaustaviti radove. Jasno da je bilo 

i postavljenih pitanja zašto ne bi Općina sudjelovala u financijskom dijelu sanacije , jer svi 

koriste tu površinu, međutim član Aldo Peruško tumači pošto je taj dio u našem 

koncesijskom prostoru mi smo odgovorni i mi moramo kao društvo to održavati . Član 

Marijan Brnić iskazuje da treba kao prvo napraviti plan i troškovnik, a onda kontaktirati 

Općinu ili T.Z.Medulin da djelomično učestvuju u sanaciji šetnice. Nakon dužeg vremena 

raspravljanja predsjednik je iskazao da je predviđeno oko 10.000,00 kn financijskih sredstava 

u 2022.god upravo za početnu analizu sanacije šetnice, te je na kraju odlučeno da se na U.O. 

detaljnije razmatra te da se formira tim i pronađe adekvatno rješenje.  

Jednoglasno je prihvaćena odluka . 

Pod četvrtom točkom raspravljalo se o  gazištima platforma koja su djelomično sanirana u 

2021.god. te je predsjednik naglasio da će se i dalje po potrebi mijenjati daske odnosno 

gazišta poglavito koja su dotrajala i predstavljaju opasnost od nezgode. 

Jednoglasno je prihvaćena odluka . 

Predsjednik pod petom točkom iskazuje da sportska luka ima sada privremeni priključak za 

struju , te su predviđena sredstva da u 2022.god. se realizira i dobije stalni priključak . 



Odluka je jednoglasno prihvaćena . 

 

Ad 9:   Financijski plan za 2022.godinu 

Predsjednik je pročitao financijski plan za 2022.god.  

1.   PRIHODI OD ČLANARINA                                                                         106.900,00 

2.   PRIHOD OD DONACIJA                                                                               45.000,00 

3.   PRIHODI OD PRODAJE RIBOLOVNIH DOZVOLA                                        3.000,00 

4.   PRIJENOS SREDSTAVA IZ 2021.GOD.                                                      103.000,00 

                                                                                            UKUPNO  :               257.000,00 

Ad 10:   Rasprava i usvajanje Financijskog plana za 2022.god. 

Primjedbi nije bilo tako je jednoglasno prihvaćena odluka . 

Ad 11:   Razno 

Predsjednik daje prijedlog da UPŠR “PJEŠČANA UVALA“ se učlani u sportsku zajednicu Općine 

Medulin . 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen . 

Predsjednik napominje i naglašava da svi članovi udruge moraju obavezno do 31.03 tekuće 

godine uplatiti u potpunosti svu članarinu. Pitanje je imao član Josip Novosel kojeg zanima 

po čemu se iskazuje da se plaćanje izvrši do određenog datuma. Predsjednik iskazuje da se 

sve odredbe provode po statutu, te da se plaćanja članarine izvršava u cijelosti najkasnije do 

31.03. tekuće godine. Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

Ad 12:   Zaključenje Skupštine 

Skupština je završila u 12:45 sati 

 

Zapisničar :                                                                                                    Overovitelji zapisnika : 

Aldo Sandri                                                                                                        Dragan Perović 

 

Predsjednik radnog predsjedništva :                                                              Nevio Sokolić 

Matej Njavro                                                                     

 


